《单词百科:multitudinous是什么意思?multitudinous怎么发音?multitudino us的解释和用法》

英语单词multitudinous是什么意思?multitudinous怎么读?multitudinous怎么发音?美加网为您整理了multitudinous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



multitudinous怎么读

multitudinous的读音:[m lt tju:d n s]

multitudinous的意思

1、adj.大量的,群集的,多种多样的;众多;莀;洋;

multitudinous的近义词

1、countless adj.无数的,多得数不清的;恒河沙数;指不胜屈;数不胜数;

- 2、infinite adj.无限的,无穷的;极大的,极多的;
- 3、innumerable adj.无数的,数不清的;指不胜屈;不可胜数;无可胜数;
- 4、innumerous adj.无数的,数不清的;
- 5、many adj.许多,多的;

multitudinous的双语例句

1. The heavy smells, the foreign babble, the garish multitudinous signs in a strange alphabet, dizzied him.

那股强烈的气味, 那种陌生的语言,以及许多稀奇古怪的文字写的花里花哨的招牌, 叫他头昏眼花.

2. Like coral insects multitudinous, the minutes are what of our life is made.

就像无以计数的珊瑚虫那样, 我们的一生是由分分秒秒构成的.

3. Bidding results comprise multitudinous and intricacy effective factors. Analysing is difficult for its fuzzy information.

影响工程项目投标竞争结果的因素众多、复杂,并且具有不同程度的模糊性,分析困难.

4. Democacy enables multitudinous citizen enlist, which benefit for conquering the limitation of a few experts.

民主是多数公民的参与,有助于克服少数专家的局限.

5. Fifthly, we must pay attention to seeking out multitudinous people and developing them.

必须重视理论人才的发掘和培养.

6. Therefore core ability cultivation into multitudinous enterprise's important task.

因此核心竞争力的培育成为众多企业的重要任务.

7. Like coral insects multitudinous. The minutes are whereof our life is made.

就象无以计数的珊瑚虫那样,我们的一生是由分分秒秒构成的.

8. He was splendidly sunburnt; even his multitudinous beard had been burnished by the fire of Asia.

他的脸给太阳晒得乌油油的, 连那浓密的胡须好象让亚洲的热浪涂了上了一层油彩.

9, language in all its multitudinous forms

形式多种多样的语言

10. In the multitudinous heating system, the heatinterchanger nearly all is a steel pipe.

在众多加热系统中, 散热管几乎全是钢管.

11. Democracy enables multitudinous citizen enlisted, which benefit for conquering the limitation of a few experts.

民主让多数公民参与,有助于克服少数专家的局限性,

12. Russia has the courage to stare again, as multitudinous already long gone.

俄已经没有勇气再顾盼, 因为沵早已走远.

13. The formation of the seismic landslide is complex and factors influencing the seismic landslide are multitudinous.

地震滑坡的形成机制复杂,影响因素众多,但各个因素对滑坡稳定性的影响却不一样.

14. The seaman's title of ancient China is multitudinous and have a system of it's own.

中国古代海员职务名目繁多且自成一体.

15. Enterprise and so on company and multitudinous foreign merchant, businessman has established the close cooperation relations.

公司与众多外商、 台商等企业建立了密切的合作关系.

16. The optimal mine ventilation is influenced on multitudinous quota and the pacing factor synthesis.

矿井通风系统优选是受众多定量和定性因素综合的影响.

17. A lie ages of bullying through the multitudinous mind three words.

- 一句谎世世欺三句言透沵心.
- 18. Moreover multitudinous science and technology research therefore has obtained the unprecedented development.

而且众多科学技术的研究因此获得了突破性发展.

以上是美加网为您整理的multitudinous怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于multitudinous的用法、multitudinous的释义、multitudinous的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/multitudinous

